

Referat bestyrelsesmøde i Dianalund Udviklingsråd DUR mandag den 26. marts 2018 kl. 19.00 til 21.00 Lokale 3, Borgerhuset

Deltagere: Jan; Arne; Kim; Henriette; Charlotte; Jacob; Henrik

Afbud: Paw; Claus; Bente

Godkendelse af dagsorden

23/2018:

Beslutning: Godkendt

Godkendelse af referat fra 21.02.18

24/2018:

Beslutning: Godkendt

Status på grupper og Helhedsplanen

25/2018:

Kunstgræs: Intet nyt

Aktivitetssområde ved Borgerhuset: Intet nyt, bestyrelsen vil gerne have projektet gemmenået, så de nye bestyrelsesmedlemmer kan få viden om projektet.

Byfornyelse gruppen: Kontrakten til den nye Gate ved bagudgangen fra biblioteket er ikke underskrevet endnu, Jan rykker for svar ultimo marts.

1.4 mill. kr. til første del af projektet omkring borgerhuset, forventes vedtaget på byrådsmøde d. 27/3 2018.

Det videre forløb med at skaffe penge til de 2 andre projekter, arbejdes der med af Arne, Bent og Henrik. De går vider efter nedestående plan.

- Vi skipper videre forsøg på at benytte fundraiser Dennis Hørmann. Han virker ikke videre interesseret og er for dyr. Bent Frederiksen sender ham en venlig mail.
- Vi tegner på projektets regning et 6-måneders abonnement på **Fonde.dk**, der tilbyder overblik over og vejledninger om tilgang til et bredt udsnit af fonde – også sandsynligvis sådanne, der kan være relevante for os.
- Gruppen mødes igen den 4. april for gennemgang af det opsøgte og stillingtagen til, hvilke fonde vi konkrete vil lægge billet ind på. I mellemtiden repeterer vi tillige, om vi har det fulde materiale, der skal følge med fondsansøgningerne.

Motionssti: Intet nyt

Hundeskov: Intet nyt

Flagallé: Intet nyt Bestyrelsen tager kontakt til gruppen med et samarbejdsaftale.

Beslutning:

Grundlovsdag "Fest 2018 uge 23"

26/2018: Se vedhæftet. "Ansøgning fra Grundlovsudvalget"

Beslutning: Bestyrelsen har besluttet at stille en underskuds garanti på op til 30.000 kr. et eventuelt overskud vil tilfalde DUR.

Folder om DUR

27/2018:

Beslutning: Henriette tager kontakt til Jacob fra dianalund.dk og Stine fra TA Ure og Guld

Økonomi status

28/2018:

Beslutning: Intet nyt

Kontakt betjent afdeling og Tryghedsambassadører.

29/2018

Beslutning: Claus prøver at få sat noget op til mødet i maj.

Byens forskønnelse

30/2018

Beslutning: DUR støtter gerne op om initiativer, i den forbindelse, hvis der er interesse for at danne en gruppe.

Bestyrelsen i DUR kan ikke forventes at drive gruppen.

Samarbejde med grupper

31/2018

Beslutning: Der er en klar forventning til grupperne om at de deltager til de møder de er indbudt til, næste gang d. 22/5 2018 kl. 18⁰⁰.

FrivilligBørs 2018

32/2018

Beslutning: Henriette sender mail rundt til grupperne, så de kan melde ind hvis de er interesseret.

Nyt fra formand

32/2018: Henvendelse fra E-DUR omkring annoncer på "dianalund.dk" tages op på et senere møde
DUR står for næste fællesmøde d.20/6 2018, Henriette og Jacob står for det.

Anne Højvig og Poul Brøns invitere til inspirationsmøde om bosætning d10/4 2018 kl. 19⁰⁰ i
Borgerhuset.

Beslutning:

Evt.

33/2018

Jan referere fra dialogmøde d.21/3 2018, næste møde d.12/9 2018.

Jan er blevet repræsentant i trafiksikkerhedsrådet.

Næste møde 22/5 18 kl.18-21. Grupperne deltager